
UCHWAŁA NR XV/123/21 
RADY GMINY PĘCŁAW 

z dnia 11 maja 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów gminnych placówek oświatowych 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. 

poz. 713 z późn.zm.) oraz art. 229 pkt 3, art. 238 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku Kodeks 

postępowania administracyjnego  (Dz. U z 2021 r. poz. 735) po rozpatrzeniu skargi na dyrektorów 

gminnych placówek oświatowych dotyczącej braku elektronicznych skrzynek podawczych uchwala się, 

co następuje: 

§ 1. Uznaje się skargę na dyrektorów gminnych placówek oświatowych w sprawie braku elektronicznych 

skrzynek podawczych za bezzasadną. 

§ 2. Uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Pęcław do zawiadomienia Skarżącego o sposobie 

załatwienia skargi. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń urzędu gminy. 

 

  
 

Przewodniczący Rady 
 
 

Jerzy Mucha 
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Uzasadnienie

W dniu 19 sierpnia 2020 r. przez platformę e-PUAP do tut. Urzędu została przesłana skarga dotycząca

braku skrzynek podawczych na platformie e-PUAP w placówkach oświatowych Gminy Pęcław.

Zgodnie z art. 18b ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn.zm.)

przedmiotowa skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady

Gminy Pęcław.

Dyrektor niezwłocznie dopełnił wszelkich starań i złożył wniosek o utworzenie i aktywowanie

funkcjonalności elektronicznej Platformy Usług Administracji Publicznej do Ministerstwa Administracji

i Cyfryzacji.

Kontakt w formie elektronicznej z placówkami oświatowymi na terenie Gminy Pęcław do czasu złożenia

skargi był możliwy zarówno poprzez skrzynkę podawczą ePUAP organu prowadzącego tj. Gminy Pęcław,

oraz poprzez adresy mailowe, które widnieją na stronie internetowej placówki. Do dnia złożenia skargi

nie było żadnej informacji czy też skargi na brak możliwości kontaktu z placówkami oświatowymi

w formie elektronicznej, a wszelkie zapytania, wnioski i inne dokumenty przesyłane za pomocą skrzynek

mailowych podmiotów były na bieżąco odbierane i rozpatrywane.

Z informacji przekazanych przez Dyrektora Placówki wynika, że na dzień podjęcia uchwały Szkoła

Podstawowa w Białołęce zapewnia elektroniczną skrzynkę podawczą na platformie ePUAP.

W związku z powyższym Komisja na posiedzeniu w dniu 11 maja 2021 r. zaopiniowała skargę uznając ją za

bezzasadną.
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